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Margit Bik, Region Halland 

 
Återbud:   Christofer Lundholm, Halmstad kommun 

Kim Johansen, Falkenbergs Kommun  
Magdalena Sundqvist, Kungsbacka Kommun 
Hanna Fjordebring, Försäkringskassan 

  Mikael Sturesson, Arbetsförmedlingen 
  
Övriga:   Samuel Grahn, förbundschef Samordningsförbundet 
 
Datum:  2024-05-24 
Tid:  Kl.09.00-12.00 
Plats:  Samordningsförbundet, Kungsgatan 9, Varberg 
 
 

§ 1  Sammanträdet öppnas 
Ordförande Linda Biltmark öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
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§ 2 Val av justerare  
 Filip Zackrisson valdes till justerare. 
 
§ 3 Fastställande av dagordning 
 Övrig fråga lades till rörande styrelsearvode. 

I övrigt godkändes dagordningen. 
 
§ 4 Föregående protokoll 
 Föregående protokoll godkändes. 
 
§ 5 Redogörelse kring sekretessfrågan 

Inkomna skrivelser från Region Halland och Försäkringskassan var utskickade i 
förväg.  
 
Sammanfattning av diskussion: 
Region Halland och Försäkringskassan kan inte fortsätta arbeta enligt arbetssättet 
och bemanna den konsultativa delen av IST som sker idag. 
Arbetsförmedlingen anser att de inkomna underlagen inte beskriver 
konsekvenserna för hur deltagarna och de olika parternas verksamhet påverkas av 
att ändra arbetssätt. Enligt deras jurister är nuvarande arbetssätt möjligt. IST är 
vårt förbunds flaggskepp. Med ett annat arbetssätt riskerar vi att tappa den 
gemensamma klokskapen vi byggt upp och att det inte blir något utöver den 
samverkan vi har i ordinarie uppdrag. Då har Arbetsförmedlingen ingen nytta av 
IST. Vi behöver fortsätta arbeta tillsammans runt individen. Arbetsförmedlingen 
vill skjuta på frågan en gång till för att få en bättre konsekvensanalys och är inte 
beredd att fatta beslut idag. 
Försäkringskassan: Regionen och Försäkringskassan vill fortsätta arbeta runt 
individen i samverkan, men inte med nuvarande arbetssätt. Vi lägger medel 
gemensamt i Finsam för att vi ser att det gynnar invånarna. Ex v att statliga 
resurser kan gynna region och kommuner.  
 
Flera olika parter uttryckte olika åsikter, bland annat att vi inte kan skjuta på 
frågan utan behöver fatta beslut idag.  

 
§ 6 Förbundets ekonomi 2024 – beslut om åtgärder 

I diskussionen ovan lyftes förslaget till beslut in vilket föreslog att avsluta 
finansieringen av den konsultativa delen helt från och med 240831.  
 
Kommunerna lade gemensamt fram ett nytt förslag:  

• Avsluta den konsultativa delen av IST inom ramen för 
Samordningsförbundet med slutdatum 240831 

• Låt styrgruppen jobba med förslag på lösning på hur ett nytt hållbart 
arbetssätt praktiskt ska fungera, exempelvis ny modell på konsultativa 
team, startdatum 240901 inom ramen för budgetalternativ 2.  
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Presidiet har granskat budget och ekonomi och anser att förbundet klarar 
kostnaden för budgetalternativ 2. 
Försäkringskassan och Region Halland förtydligade att de inte kommer att 
bemanna teamen på samma sätt som idag. 
 
Styrelsen fattade beslut enligt ovan förslag. Arbetsförmedlingen representant 
lämnar avvikande mening och reserverade sig. 
Styrelsen gav styrgruppen för IST i uppdrag att jobba fram förslag på hur vi ska 
arbeta från 240901. 
 
Reservation 
När vi skulle ta ställning till reviderad budget så stod jag fast vid att jag anser att 
denna punkt borde bordläggas och säger då nej till förslaget om reviderad budget. 
Detta då jag anser att det inte finns någon ordentlig konsekvensanalys av hur detta 
berör de personer Samordningsförbundet är till för. Med detta sagt så ser jag ändå 
att det ändringsförslag som kommunerna presenterar och som sedan beslutades 
ändå ger bättre möjligheter att göra något bra av detta även om det inte gjorde att 
jag ändrade mitt ställningstagande. 

 
Thomas Fager 
Ledamot Samordningsförbundets styrelse, utsedd av Arbetsförmedlingen 

 
§ 7 Beslut om reviderad budget 
 Styrelsen beslutade att anta reviderad budget enligt budgetalternativ 2. 
 
§ 8 Utredning om Finsam arbetsrehabplatser på AME – aktuellt läge 

• Arbetsgrupp spanat på andra förbund som finansierar arbetsrehabsplatser på 
kommunala AME och sammanställt förslag på uppdragsbeskrivning som 
kommunicerats med styrgrupp och BUG 

• Underlagen diskuteras just nu och uppdragets innehåll, budget och tidsplan per 
kommun ska upprättas. 

• Kungsbacka är inte organiserade så att de kan gå in i denna form av samarbete. 
Deras upplägg ska arbetas fram för sig.  

• Budget 2025 -2026 ska tas fram på förbundsnivå. 
• Klart är att detta frigör ekonomiskt utrymme för andra förbundsfinansierade 

insatser och satsningar. 
 
§ 9 Rapport från förbundschefen 
 

- Inbjudan att bidra till Försäkringskassans regeringsuppdrag 
o Ordförande Linda Biltmark är i sin roll som samverkansansvarig på 

Försäkringskassan involverad i detta arbete redan. Presidiet ska 
stämma av för att formulera förslag från vårt förbund och skicka till 
Försäkringskassan. 

- Parterna berättar, 31 maj – Ekonomiskt Bistånd, Varbergs kommun 
- VP-konferens 23 augusti, Rörbecksgatan 2, Falkenberg 

o Arbetsgrupp från BUG planerar 
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- Finsamkonferensen 16 maj 
o 35 av teammedlemmarna samlades i Halmstad och Varberg, 1 team 

satt var för sig 
o Överlag bra utvärderingar över sättet att samlas när vi inte kan ses på 

vanlig konferens 
o Ca 660 enheter uppkopplade i landet 

 
§ 10 Övriga frågor 

Frågan om styrelsearvode har väckts då en del av styrelseledamöterna har 
kontaktats av HR-service på Halmstads kommun om deras styrelsearvoden. På 
grund av att förbundet utgår från Region Hallands arvodesreglemente och att 
Halmstads kommun hanterar utbetalningarna har det varit en viss osäkerhet om 
rätt ersättning utgått på grund av att olika begrepp används i de olika 
organisationerna. Frågan verkar nu vara klargjord. 

 
§ 11 Uppdrag till förbundschefen 

Att tillsammans med presidiet skicka svar till Försäkringskassan utifrån analys av 
behov av förändringar i Finsamlagen. 
Återkoppla uppdraget till styrgruppen för IST för att hitta sätt att arbeta inom 
ramen för budgetalternativ 2 från och med 240901. 
Säga upp avtal för inlånad personal i den konsultativa delen av teamen. 
Kommunicera ut protokoll till alla. 
Fortsätt arbeta med Finsams arbetsrehabsplatser på AME. Underlag till extra 
styrelsemöte 27 juni så styrelsen kan komma med inspel vid nästa styrelsemöte 
den 27 juni. 
Planera för VP-dagen 23 augusti med arbetsgruppen. 
Skicka med Finsamlagen med justerat protokoll samt länk till Riksdagens senaste 
interpellation rörande Finsam. 

 
§ 12 Nästa möte 
 Extra möte innan semestern, förslag torsdag 27 juni kl.09.00-11.00. Digitalt. 
 Fredagen 30 augusti kl.13.00-16.00 i Hylte. Lokal meddelas senare. 
 
§ 13 Mötet avslutas 
 
 
 
 
Ordförande   Justerare 
 
 
 
Linda Biltmark   Filip Zackrisson 
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